
Kort verslag van de vergadering Jongerenraad 21 januari 2020 

Aanwezig: Julian, Mathilde, Helena (verslag), Niels, Jim, Judith, Christa, Hidde, Max, Silke, 

David.  

====================================================================== 
Ongevraagd advies over “onveilige plekken” 

Iedereen vind de reactie op sommige onderdelen van ons advies ‘mager’. We gaan nog een aantal locaties 

verduidelijken. Dit gaat we doen door maken van foto’s of een locatie bezoek. Silke heeft het meeste 

gedaan alleen zij is er nu niet. Christa gaat met haar hierover praten en tekent de punten op de 

plattegrond 

Gevraagd advies over minimabeleid 

Jacqueline Ten Haar, beleidsmedewerker bij de gemeente, is gekomen om hierover te vertellen. 

We hebben de evaluatie gekregen over het minimabeleid . Ze vat dit kort samen om ons een beeld te 

geven. Ze geeft duidelijk weer hoe de armoede in onze gemeente zit  en vooral over kinderen wat ons 

natuurlijk meer aangaat. De gemeente heeft geld gekregen om voor dit thema een kinderraad te starten. 

Dit is voor kinderen tot en met 10 jaar. Verder zijn de meeste kinderen in de problemen op de leeftijd van 

12 tot 18 jaar.  De vraag is dan ook of wij hier iets over willen zeggen en een klein onderzoekje willen 

starten door bijvoorbeeld navragen in onze omgeving.  Julian linkt als voorbeeld ook Indifferent aan dit 

verhaal. Dit vond Jacqueline een heel goed idee en ook wel interessant. Er wordt ook gedacht aan: 

- goedkoper/gratis studie begeleiding; 

- financieren telefoon voor jongeren  

- brievenbus idee (wens schrijven) 

De gemeente heeft dus een budget gekregen om mensen/kinderen op te leiden om mee te doen aan de 

kinderraad dit is van organisatie Missing Chaptor. Het idee is nu om in een vergadering  van de 

Jongerenraad Missing Chaptor uit te nodigen zodat iedereen dit kan mee krijgen. Hierdoor leren wij dus  

eigenlijk hoe we jongeren in deze situatie kunnen benaderen. 

 JongerenCafé 

Helena heeft opnieuw contact gezocht met Harry van het Filmhuis over de datum 2 april.  De geplande 5 

maart gaat niet door vanwege geen locatie en schoolactiviteiten.  Als 2 april niet lukt gaat Max het verder 

oppakken. In de werkuren gaan we het thema voor het jongerencafé  helemaal uitwerken o.a. samen met 

Indifferent. Ofwel een volledige opzet moet er komen! 

Jongerenpanel 

We gaan het Inwonerpanel vragen van de gemeente om ook vragen over jongeren er in te zetten. We 

moeten dit dan wel toegankelijk maken voor de jeugd.  We gaan in overleg met de mensen die hier over 

gaan van de gemeente.  

Thema sociaal media 

Dit gaat al beter: Judith en Max posten meer. 

Nationale Jongeren Raad (NJR) 

Op 21 maart  is er een bijeenkomst van de NJR waar wij voor zijn uitgenodigd. Eigenlijk vragen zij ook de 

NJR daarnaast nog iets voor ons kan doen. Voorstel van Max om iets met het inzetten van social media te 

doen. NJR social media is heel goed en wij kunnen hier een voorbeeld aan nemen. 

Jongerenlintje 

De gemeente gaat een kinder- en jongerenlintje uitreiken door de kinderburgemeester. Daar is nu een 

raadsvoorstel voor gemaakt waarover de gemeenteraad een besluit gaat nemen. De Jongerenraad heeft 

ook een rol o.a. in de selectiecommissie. Wij vinden het een leuk en goed voorstel. Ooit heeft de 

Jongerenraad dit ook op de agenda gehad met een JongerenAward maar dit is niet tot uitvoering 

gekomen. Zodra er meer informatie  is besluiten wie er van de Jongerenraad in de selectiecommissie gaat. 

Dit hangt van de datum van de selectiecommissie en wie er dan kan.  

 Datum werkuren  

De werkuren zijn op 5 februari in het fractiehuis. Iedereen moet dan aanwezig zijn! 

Rondvraag 

Christa zit een beetje in de maag met de ondernemers van Ruth (vorige vergadering) . Julian neemt  

contact op met Ruth hiervoor.  Mathilde heeft vragen over de begroting voor 2020. Marlies gaat hiervoor 

een opzet sturen. 

 


